

9*0\9*0\9*0\9*0\9*0\9*0\9

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: 10419S20106R0S

兹证明

山东康巴莱特石油设备有限公司

(地址:山东省临沂市经济开发区翔宇路 25 号 统一社会信用代码: 91371300MA3MPL1J80 邮编: 276000)

职业健康安全管理体系符合标准:

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

通过认证范围如下:

* 位于山东省临沂市经济开发区翔宇路 25 号的山东康巴莱特石油设备有限公司的玻璃钢制品(复合井盖、油罐人孔成品操作井、加油机防渗底槽、卸油手孔井)的生产和油气回收在线监测装置和油气回收处理设备的组装及相关职业健康安全管理活动 *

涉及本证书的范围和 GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018 要求的适用性问题,可通过向本机构咨询而得到进一步的澄清。证书在国家规定的行政许可、资质、强制性产品认证有效期内、定期接受监督审核并经审核合格情况下继续有效。证书信息可在本机构及国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询。

发证日期: 2019年02月15日

有效期: 2019年02月15日至2022年02月14日

换证日期: 2020年 05月 22日

签发人:







中国认可 管理体系 MANAC CNAS

SYSTEM



第三次监审

无年监标志证书无效

地址:中国·山东省青岛市高新区竹园路 2号

微信证书查询 电话: 0532-85781352

传真: 0532-80779550

网址: www.seatone.net.cn



CERTIFICATE OF CONFORMITY OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION NO. 1041052010470

NO. 10419S20106R0S

This is to certify that the Occupational Health And Safety Management System of

COMPOLITE FUELING SYSTEMS

(Add.: No 25 Xiangyu Road Economic and Technology Area Linyi Shandong Unity Social Credit Code:91371300MA3MPL1J80 Postal Code:276000)

is in conformity with:

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

This system is valid to:

* PRODUCTION FOR FRP PRODUCTS (COMPOSITE COVERS, FUEL TANK SUMPS, DISPENSER SUMPS, HANDHOLE SUMPS) AND ASSEMBLYING OF ON-LINE MONITOR AND VAPOR RECOVERY EQUIPMENTS AND RELATED OHS MANAGEMENT ACTIVITIES BY COMPOLITE FUELING SYSTEMS LOCATED AT NO 25 XIANGYU ROAD ECONOMIC AND TECHNOLOGY AREA LINYI SHANDONG *

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018 requirements may be obtained by this body organization. Certificate in the state regulations administrative license, qualification, mandatory product certification received within the validity period, the regular supervision review of the case effectively. This certificate information is available on the official website of the agency and Certification & Accreditation Administration of the People's Republic of China (www.cnca.gov.cn).

Issue

date:02-15-2019

Term of validity: 02-15-2019 TO 02-14-2022

Change

date:05-22-2020

Representative of the company (Director):

SHANDONG SEATONE
INTERNATIONAL CERTIFICATION
CO.,LTD.

S. p. chuse



中国认可 管理体系 MANAGEMENT CNAS C104-M





third inspection

This certification on the legally valid unless the inspection is confirmed Address: NO.2 Zhuyuan Road, High-tech Zone, Qingdao City, China

Wechat certificate query

Tel: 0532-85781352

Fax: 0532-80779550

Web: www.seatone.net.cn